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Mesto Handlová
Nám. baníkov 7 Handlová 97251

Zápisnica
z 33.. riadneho zasadnutia

Mestského zastupiteľstva mesta Handlová,
ktoré sa uskutočnilo

dňa 29.09.2022 o 14:00 hod.

Miesto konania: Veľká zasadacia miestnosť, Mestský úrad Handlová, Námestie baníkov 7, 972 51
Handlová

Prezenčná listina:
Prítomní: Ospravedlnení:

Jaroslav Daubner Mgr. Tomáš Arvay
Peter Dudáš Danica Baranovičová
Mgr. Ivana Hromádková Marcela Šimonová
Ing. Radoslav Iždinský
Mgr. Lucia Jonásová
Mgr. Jozef Juríček
Ing. Iveta Jurkovičová
Dušan Klas
Norbert Koncz
Arpád Koszta
Ing. Blažej Litva
Bc. Alžbeta Orthová
Ing. Jarmila Podobová
Ján Spevár, M.A.
JUDr., Ing. Jozef Stopka, PhD.
Martin Uríček

https://zastupitelstvo.egov.sk/sk/samosprava/detail/handlova
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1. Otvorenie

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
31. zasadnutie MsZ otvorila primátorka mesta Handlová, Silvia Grúberová o 14.05. Privítala prítomných
a konštatovala, že prítomných je 13 z 19 poslancov a zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Ospravedlnili sa
poslanci Tomáš Arvay, Marcela Šimonová a Danica Baranovičová. Neskorší príchod oznámili poslanci Blažej
Litva, Alžbeta Orthová a Ján Spevár.

Primátorka predložila návrh na zmenu programu rokovania. Pre nepriaznivú COVID situáciu v zariadení
Jazmín navrhla bod 5 presunúť na začiatok ako bod 3. Ďalšou vsuvkou bude prezentácia súčasného stavu
rozpracovanosti „súkromného projektu súkromného investora na súkromných pozemkoch“. Príde konateľ
spoločnosti Immobilien Mangement, Roman Žigmund. Jeho prezentácia bude vložená medzi body programu
vtedy, keď príde. Primátorka ďalej oznámila, že o 14.50 odíde na odovzdávanie ocenenia Sociálny čin roka,
na ktorý je nominovaný Vladimír Borák za transformáciu Hater-Handlová na sociálny podnik. Rokovanie
preto ďalej povedie viceprimátor. Poslanci návrh programu schválili.

Do návrhovej komisie primátorka odporučila schváliť poslancov Norberta Koncza, Martina Uričeka a Luciu
Jonasovú. Za overovateľov menovala poslancov Jarmilu Podobovú a Jozefa Stopku. Za zapisovateľa menovala
Silvera Jurtinusa a za skrutátorku Janu Paulínyovú.

 

UZNESENIE  1161:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: Návrh zmeny programu 33. zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Handlová,
predložený Mgr. Silviou Grúberou, primátorkou mesta, bez výhrad.

UZNESENIE  1162:

MsZ SCHVAĽUJE: Program 33. zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Handlová podľa predloženého
návrhu Mgr. Silvie Grúberovej, primátorky mesta.

Za (14) , Neprítomní (5)

UZNESENIE  1163:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: Návrh na schválenie zloženia návrhovej komisie, predložený Ing. Radoslavom
Iždinským, zástupcom primátorky mesta, bez výhrad.

UZNESENIE  1164:

Zloženie návrhovej komisie podľa návrhu primátorky mesta tj.: - Mgr. Lucia Jonasová - Norbert Koncz - Martin
Uríček

https://zastupitelstvo.egov.sk/sk/samosprava/detail/handlova
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Za (14) , Neprítomní (5)

2. Kontrola uznesení

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Primátorka mesta konštatovala, že neboli prijaté žiadne ukladacie uznesenia, preto nie je potrebná ich
kontrola.  

3. Návrh zmeny rozpočtu – 1. rozpočtové opatrenie Jazmín, n. o. na rok 2022

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Návrh zmeny rozpočtu predložila riaditeľka organizácie, Viera Mrázová: „Vzhľadom na zmeny týkajúce sa
rozpočtu Jazmín n.o. a zvýšenie nákladov na energie je potrebné pristúpiť k dofinancovaniu týchto nákladov
v sume 11 800 eur, úpravy ostatných rozpočtovaných položiek sa týkajú najmä aktualizácie a úprav položiek
v rámci rozpočtu. Zmena rozpočtu je o 20 015 eur takže rozpočet bude

V rámci  diskusie poslankyňa alžbeta Orthová sa opýtala, koľko klientov je tam dlhšie ako 5 rokov. Podľa
Mrázovej je ich okolo 10. alžbeta Orthová sa ďalej opýtala, koľko je tam dôchodcov, ktorí poberajú starobný
dôchodok a ešte stále sú tam. Kritizovala,  že klienti  Jazmínu odmietajú byty,  ktoré im pridelí  sociálna
komisia, lebo sa boja, že keď budú bývať sami, vrátia sa k alkoholu.

Viera Mrázová súhlasila, že seniorov majú v zariadení veľa, lebo majú veľmi nízke príjmy, resp. sú menej
prispôsobiví, v seniorcentre by narúšali kľud klientov a je problém umiestňovať ich v iných zariadeniach. „Tí
klienti, ktorí by sa mohli posunúť do vlastného bývania s tými pracujeme, riešime to, chápem aj ich, cítia, že
u nás sa musia držať, je to barlička, aby znovu nezlyhali. Mojou snahou je posunúť ich do bytov s nižším
nájomným,  aby  dokázali  fungovať  samostatne.“  Mrázová  pracuje  aj  na  projekte  premeny  z  bytov  na
Pekárskej ulici na Dom na polceste, kde by bol sociálny pracovník. „Sledujem výzvy, aj mne záleží, aby
fungovali tak, ako mali.“

 

UZNESENIE  1  165:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: Návrh 1. rozpočtového opatrenia neziskovej organizácie Jazmín Handlová na rok
2022, predložený Mgr. Vierou Mrázovou, riaditeľkou neziskovej organizácie, bez výhrad.
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4. Nakladanie s majetkom mesta

4a. Jozef Kanovský, trvalý pobyt Handlová, Morovnianska cesta 58/10

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Mesto Handlová obdržalo žiadosť od Jozefa Kanovského o kúpu časti pozemkov v k.ú. Handlová, ktoré užíva
dlhodobo na účel záhrady a je priľahlý k pozemku v jeho vlastníctve. Mestské zastupiteľstvo v auguste
schválilo zámer predaja prebytočného majetku mesta za kúpnu cenu vo výške 20 eur/m2.Do diskusie sa nikto
neprihlásil.

UZNESENIE  1  166:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: a) Žiadosť Jozefa Kanovského o kúpu časti pozemkov v k.ú. Handlová, a to parcela
C-KN č. 2629 – zastavaná plocha o výmere 303 m2 v rozsahu výmery 60 m2 a parcela C-KN č. 2630/1 –
záhrada o výmere 457 m2 v rozsahu výmery 150 m2 z dôvodu ich dlhodobého užívania na účel záhrady, bez
výhrad. b) Informáciu, že dňa 05.09.2022 bol na úradnej tabuli a webovom sídle mesta zverejnený zámer mesta
predať majetok podľa písmena a) tohto bodu ako dôvod hodný osobitného zreteľa z dôvodu dlhodobého
užívania na účel záhrady.

UZNESENIE  1  167:

MsZ SCHVAĽUJE: Predaj prebytočného majetku mesta - nehnuteľností pozemkov v k.ú. Handlová podľa
geometrického plánu č. 65/2022 vyhotoveného GEOREAL Handlová dňa 17.06.2022, a to parcela C-KN č.
2629/2 – zastavaná plocha o výmere 55 m2 a parcela C-KN č. 2630/11 – záhrada o výmere 152 m2 podľa § 9a
ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z.n.p. z dôvodu dlhodobého užívania na účel záhrady
ako dôvod hodný osobitného zreteľa, o ktorom Mestské zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou
všetkých poslancov v prospech Jozef Kanovský, trvalý pobyt Handlová, Morovnianska cesta 58/10, za kúpnu
cenu vo výške 20,00 €/m2, t.j. 4 140,00 €, v predloženom rozsahu.

Za (14) , Neprítomní (5)

4b. Viktor Mozdeň a manželka Barbora, obaja trvalý pobyt Handlová, Pekárska č. 3887/21

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Viktor Mozdeň a manželka požiadali o kúpu časti pozemku o výmere 70 m2. Žiadatelia predmetný pozemok
užívajú na základe nájomnej zmluvy s mestom od 17. 1. 2020 na účel záhrady. Mestské zastupiteľstvo
v auguste schválilo zámer predaja prebytočného majetku mesta za kúpnu cenu vo výške 20,26 eur/m2 ako
dôvod hodný osobitného zreteľa z dôvodu užívania na základe nájomnej zmluvy s mestom na účel záhrady. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.
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UZNESENIE  1168:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: a) Žiadosť Viktora Mozdeňa a manželky Barbory o kúpu časti pozemku parcela C-
KN č. 2618/2 – záhrada o výmere 94 m2 v k.ú. Handlová v rozsahu výmery 70 m2 z dôvodu užívania na základe
nájomnej zmluvy s mestom na účel záhrady, bez výhrad. b) Informáciu, že dňa 05.09.2022 bol na úradnej tabuli
a webovom sídle mesta zverejnený zámer mesta predať majetok podľa písmena a) tohto bodu ako dôvod hodný
osobitného zreteľa z dôvodu užívania na základe nájomnej zmluvy s mestom na účel záhrady.

UZNESENIE  1169:

MsZ SCHVAĽUJE: Predaj prebytočného majetku mesta – nehnuteľnosti pozemky podľa geometrického plánu č.
51 207 630-32/2022 vyhotoveného Ing. Miloš Lauko Prievidza dňa 06.06.2022, a to parcela C-KN č. 2618/11 –
záhrada o výmere 91 m2 a parcela C-KN č. 2617/49 – trvalý trávny porast o výmere 29 m2 podľa § 9a ods. 8
písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z.n.p. z dôvodu užívania na základe nájomnej zmluvy s
mestom na účel záhrady ako dôvod hodný osobitného zreteľa, o ktorom Mestské zastupiteľstvo rozhodlo
trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov v prospech Viktor Mozdeň a manželka Barbora, obaja trvalý pobyt
Handlová, Pekárska č. 3887/21, za kúpnu cenu stanovenú znaleckým posudkom vo výške 20,26 €/m2, t.j. 2
431,20 €, v predloženom rozsahu.

Za (14) , Neprítomní (5)

4c. Jolana Kainová, trvalý pobyt Handlová, Nová Lehota č. 153

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Jolana Kainová požiadala mesto o kúpu pozemku v k.ú. Nová Lehota v rozsahu výmery 880 m2. Žiadateľka
má na pozemok uzavretú nájomnú zmluvu od roku 2010 na účel záhrady priľahlej k pozemku a stavbe
rodinného domu v jej vlastníctve. Mestské zastupiteľstvo v auguste schválilo zámer predaja prebytočného
majetku mesta za kúpnu cenu vo výške 11,24 eur/m2 ako dôvod hodný osobitného zreteľa z dôvodu užívania
na základe nájomnej zmluvy s mestom na účel záhrady.  Do diskusie sa nikto neprihlásil.

UZNESENIE  1170:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: a) Žiadosť Jolany Kainovej o kúpu časti pozemku parcela C-KN č. 220 – záhrada o
výmere 1088 m2 v k.ú. Nová Lehota v rozsahu výmery 880 m2 z dôvodu jeho užívania na základe nájomnej
zmluvy s mestom na účel záhrady, predloženú Ing. Simonou Mihalusovou, referentkou oddelenia majetkovo-
právneho, evidencie a vnútornej správy, bez výhrad. b) Informáciu, že dňa 05.09.2022 bol na úradnej tabuli a
webovom sídle mesta zverejnený zámer mesta predať majetok podľa písmena a) tohto bodu ako dôvod hodný
osobitného zreteľa z dôvodu užívania na základe nájomnej zmluvy s mestom na účel záhrady priľahlej k
rodinnému domu vo vlastníctve nadobúdateľa.

UZNESENIE  1  171:
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MsZ SCHVAĽUJE: Predaj prebytočného majetku mesta – nehnuteľnosti pozemku v k.ú. Nová Lehota podľa
geometrického plánu č. 44/2022 vyhotoveného GEOREAL Handlová dňa 25.05.2022, a to z parcely C-KN č.
216/1 – trvalý trávny porast o výmere 4455 m2 diel 1) o výmere 31 m2 a parcely E-KN č. 312/1 – trvalý trávny
porast o výmere 8331 m2 diel 2) o výmere 1328 m2 na vytvorenie parcely C-KN č. 220 – záhrada o výmere
1579 m2 podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z.n.p. z dôvodu užívania na základe
nájomnej zmluvy s mestom na účel záhrady priľahlej k rodinnému domu vo vlastníctve nadobúdateľky, ako
dôvod hodný osobitného zreteľa, o ktorom Mestské zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých
poslancov v prospech Jolana Kainová, trvalý pobyt Handlová, Nová Lehota č. 153 za kúpnu cenu stanovenú
znaleckým posudkom vo výške 11,24 €/m2, t.j. 15 275,16 €, v predloženom rozsahu.

Za (15) , Neprítomní (4)

4d. Andrej Páleš a manželka Petra, obaja trvalý pobyt Handlová, Nová Lehota č. 111

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Andrej Páleš s manželkou požiadali o kúpu časti pozemku o výmere 560 m2 v k.ú. Nová Lehota. Žiadatelia
majú na pozemok uzavretú nájomnú zmluvu. Predmetný pozemok priamo susedí s pozemkom a stavbou
rodinného  domu  vo  vlastníctve  žiadateľov  a  tvorí  priľahlú  záhradu.  Mestské  zastupiteľstvo  v  auguste
schválilo zámer predaja prebytočného majetku mesta za kúpnu cenu vo výške 11,16 eur/m2 ako dôvod hodný
osobitného zreteľa z dôvodu užívania na základe nájomnej zmluvy s mestom na účel záhrady.  Do diskusie sa
nikto neprihlásil.

UZNESENIE  1172:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: a) Žiadosť Andreja Páleša a manželky Petry o kúpu časti pozemku parcela C-KN č.
423/1 – záhrada o výmere 838 m2 v k.ú. Nová Lehota v rozsahu výmery cca 560 m2 z dôvodu užívania na
základe nájomnej zmluvy s mestom na účel záhrady priľahlej k rodinnému domu v ich vlastníctve, bez výhrad.
b) Informáciu, že dňa 05.09.2022 bol na úradnej tabuli a webovom sídle mesta zverejnený zámer mesta predať
majetok podľa písmena a) tohto bodu ako dôvod hodný osobitného zreteľa z dôvodu užívania na základe
nájomnej zmluvy s mestom na účel záhrady.

UZNESENIE  1  173:

MsZ SCHVAĽUJE: Predaj prebytočného majetku mesta - nehnuteľnosť pozemok v k.ú. Nová Lehota podľa
geometrického plánu č. 60/2022 vyhotoveného GEOREAL Handlová dňa 14.06.2022, a to parcela C-KN č.
423/3 – záhrada o výmere 541 m2 podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z.n.p. z
dôvodu užívania na základe nájomnej zmluvy s mestom na účel záhrady ako dôvod hodný osobitného zreteľa, o
ktorom Mestské zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov v prospech Andrej Páleš a
manželka Petra, obaja trvalý pobyt Handlová, Nová Lehota č. 111, za kúpnu cenu stanovenú znaleckým
posudkom vo výške 11,16 €/m2, t.j. 6 037,56 €, v predloženom rozsahu.
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Za (15) , Neprítomní (4)

4e. Vysporiadanie vlastníctva pozemku v k.ú. Handlová (prístupová cesta k MŠ
Dimitrovová)

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
V súvislosti s pasportizáciou pozemkov bolo zistené, že pozemok, na ktorom sa nachádza prístupová cesta k
materskej škole na Dimitrovovej ulici, nie je vo vlastníctve mesta, ale vlastnia ho súkromné osoby. Vzhľadom
na skutočnosť, že je to jediný prístup k škôlke a v záujme zamedzenia prípadných problémov, predkladáme
na prerokovanie kúpu pozemkov do vlastníctva mesta. O zámere mesta boli informovaní vlastníci pozemkov,
ktorí sa vyjadrili, že majú záujem o ich predaj za kúpnu cenu vo výške 40 eur/m2 a žiadajú zriadenie vecného
bremena k týmto pozemkom ako právo prechodu a prejazdu motorovým vozidlom v ich prospech.  Do
diskusie sa nikto neprihlásil.

UZNESENIE  1174:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: Návrh na kúpu majetku - nehnuteľností pozemkov v k.ú. Handlová, a to parcela E-
KN č. 9-543 – orná pôda o výmere 98 m2 a parcela E-KN č. 9-542 – zastavaná plocha o výmere 41 m2 z dôvodu
zabezpečenia prístupu do Materskej školy na Dimitrovovej ulici a zriadenie vecného bremena ako právo
prechodu peši a prejazdu motorovým vozidlom v prospech predávajúcich, predloženú Ing. Simonou
Mihalusovou, referentkou oddelenia majetkovo-právneho, evidencie a vnútornej správy, bez výhrad.

5. Vyhodnotenie hospodárskej činnosti mestských príspevkových organizácií za I. polrok
2022 (Dom kultúry, Knižnica), Rozpočtové opatrenie – 2. zmena rozpočtu Domu kultúry na

r. 2022 a Rozpočtové opatrenie - 1. zmena rozpočtu Knižnice na r. 2022

5a. Dom kultúry mesta Handlová

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Bod okomentoval Branislav Čukan, zástupca riaditeľky: „Dom kultúry mal na rok 2022 rozpočet 460 310 eur,
ten sa skladá z našich zarobených peňazí, z transferu od zriaďovateľa a transferu na kalendár celomestských
podujatí. Do 30. 6. sme z tohto celkového rozpočtu vyčerpali 229 888 eur, z čoho 185 552 eur bol transfer
mesta to znamená prevádzkový transfer a transfer na kalendár celomestských podujatí, z nich sme do 30. 6.
vyčerpali 183 752 eur bol tam zvyšok 1 500 eur, ten sme nerozpúšťali stále ho máme na účte. Čo sa týka
kalendára celomestských podujatí, tam bolo rozpočtované 62 000 eur na celý rok, momentálne sme vyčerpali
13 730 eur, trochu sme to ponížili, lebo v rámci korony sa nerealizovali dve podujatia. Vedľajšia hospodárska
činnosť sú naše reštauračné služby, tie sme rozpočtovali na 49 580 eur, keďže určitú časť roka kvôli korone
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sme boli zavretí, dostali sme sa do straty 4 300 eur, ale keď to celé zhrniem, za prvý polrok z celkového
plánovaného rozpočtu boli naše príjmy 243 577 a výdavky 218 978, čiže k 30.6. môžeme konštatovať, že DK
bol v zisku 632 eur. K 30. 6. sa navyšoval príspevok od zriaďovateľa o 14 100 eur. Započítali sa tam odmeny
v rámci kolektívnej zmluvy, odchodné, rekonštrukcia bleskozvodu, plošina pre ZŤP a zvukový mix. Za prvý
polrok sme skončili so  ziskom 632 eur.“ Do diskusie sa nikto neprihlásil.

Rozpočtové opatrenie č.2

Branislav  Čukan  Ďalej  uviedol,  že  druhé  rozpočtové  opatrenie  obsahuje  zmenu  výšky  príspevku  od
zriaďovateľa o 15 000 eur. Ide o 7 900 eur na odchodné a odvody pre riaditeľku Domu kultúry. Ďalšia časť,
7 600 eur, sú zákonné odmeny 500 eur na základe kolektívnej zmluvy. Do diskusie sa nikto neprihlásil.

UZNESENIE  1  175:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: Vyhodnotenie hospodárskej činnosti mestskej príspevkovej organizácie Dom
kultúry mesta Handlová za I. polrok 2022, predložené Mgr. Branislavom Čukanom, zástupcom riaditeľky, bez
výhrad.

UZNESENIE  1  176:

BERIE NA VEDOMIE: Návrh 2. rozpočtového opatrenia príspevkovej organizácie Dom kultúry mesta Handlová
na rok 2022, predložený Mgr. Branislavom Čukanom, zástupcom riaditeľky, bez výhrad.

5b. Knižnica Handlová

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Bod okomentovala riaditeľka knižnice, Dana Mikulášová. Konštatovala, že stanované ciele knižnica plní. Pre
rok 2022 má mestská knižnica na svoju činnosť schválený bežný transfer vo výške 119 967 eur, ktorý zahŕňa
náklady na chod knižnice, najvyššie položky sú osobné náklady zamestnancov a energie. Na hlavnú činnosť
čerpajú  prostriedky  väčšinou  z  dotácie  Fondu  na  podporu  umenia.  Čerpanie  finančných  prostriedkov
v prvom polroku je v súlade so schváleným rozpočtom vo výške 47%. V druhom polroku sa predpokladá
zvýšenie výdavkov vyplývajúce z kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa a z kolektívnej zmluvy mesta. Materiál
bol predložený komisii ekonomickej, mestskej rade a bol prerokovaný bez výhrad. Do diskusie sa nikto
neprihlásil.

Rozpočtové opatrenie č.1

Ide o zapracovanie finančných prostriedkov získaných zo štátneho rozpočtu Fondu na podporu umenia
MKSR. Finančné prostriedky sú účelovo viazané na nákup nových kníh do fondu knižnice: 3 500 eur. A
zapracovanie finančných prostriedkov z preplatku vyúčtovania energií za rok 2021 - dobropis 855 eur. To
nemá vplyv  na rozpočet  mesta.  Materiál  obsahuje  požiadavku na navýšenie  finančných prostriedkov o
čiastku 5 500 eur na predpokladané zvýšenia mzdových nákladov v druhom polroku v zmysle kolektívnej
zmluvy vyššieho stupňa a kolektívnej zmluvy mesta. Ďalej riaditeľka požiadala o navýšenie rozpočtu na
aktualizáciu a zmenu knižničného programu, lebo pracujú  s knižničným programom starým 20 rokov, ktorý
nemá žiadne aktualizácie. Náklady spojené so zavedením nového automatizovaného knižničného systému sú
vo výške okolo 3 500 eur. Do diskusie sa nikto neprihlásil.
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UZNESENIE  1  177:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: Vyhodnotenie hospodárskej činnosti mestskej príspevkovej organizácie Knižnica
Handlová za I. polrok 2022, predložené Mgr. Danielou Mikulášovou, riaditeľkou príspevkovej organizácie, bez
výhrad.

UZNESENIE  1  178:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: 1.rozpočtové opatrenia príspevkovej organizácie Knižnica Handlová na rok 2022,
predložený Mgr. Danielou Mikulášovou, riaditeľkou príspevkovej organizácie, bez výhrad.

6. Vyhodnotenie hospodárskej činnosti mesta, škôl a školských zariadení za I. polrok 2022
a Monitorovacia správa programového rozpočtu mesta Handlová k 30. 06. 2022

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Bod okomentoval Peter Mendel, vedúci ekonomického oddelenia: Rozpočet pre rok 2022 je postavený na
úroveň výdavkov a príjmov vo výške 17 003 305 eur. V roku 2018 bol rozpočet 11 880 000 eur už sme
takmer 6 mil. s rozpočtom vyššie. Doposiaľ prebehli 3 rozpočtové zmeny. 1. zmena rozpočtu v kompetencii
primátorky mesta zapojením do príjmov i výdavkov rozpočtu účelové finančné prostriedky. Vo finančných
operáciách nedočerpané stravné a normatívne finančné prostriedky z minulých rozpočtových rokov pre ZŠ a
prostriedky zo ŠR vo výške 428 131,00 eur dňa 31. 1. 2022, 2. zmena rozpočtu schválená MZ dňa 31. 3. 2022
uznesením č. 1219 s celkovým zvýšením príjmov i výdavkov o 137 115,00 eur, 3. zmena rozpočtu schválená
MZ dňa 30.6.2022 uznesením č. 1320 s celkovým zvýšením príjmov i výdavkov o 971 293,00 eur.

Príjmy z podielových daní boli plnené na 47,9 %. V mesiaci január bola podielová daň medziročne vyššia o 50
303,00 eur, čím historicky najvyšší príjem tejto dane bol sume 771 649,00 eur.

Ďalšou významnou príjmovou položkou mesta sú miestne dane. Úhrady dane z nehnuteľností boli úhrady vo
výške 445 258,54 eur, čo je o 13 258,22 eur viac ako minulý rok a predstavuje 60,8 % z ročného rozpočtu vo
výške 732 000,00 eur.

Platby za komunálny odpad, rozpočet: 1 148 286,00 eur, čerpanie: 550 445,59, eur plnenie: 47,9 %. Príjmy z
úhrad dane za držbu psa boli vo výške 21 387,26 eur, čo k rozpočtu 29 000,00 eur predstavuje plnenie na
73,7 %. Príjem z poplatku za uloženie komunálneho odpadu na skládke odpadov po zmene legislatívy
predstavoval 76 948,14 eur s plnením rozpočtu na 58,1 %.

Nedaňové príjmy. Príjem z prenájmu pozemkov sa v príjmoch prejavil v objeme 23 959,73 eur (podnikatelia 8
524,48 eur a nepodnikatelia 15 435,25 eur), kde bola celková rozpočtovaná čiastka vo výške 22 000,00 eur,
čo znamená plnenie na 108,9 %. Za prenájom budov,priestorov a objektov patriacich do majetku mesta bol
rozpočtovaný príjem vo výške 363 636,00 eur, ktorý bol naplnený na 44,2%.

Bežné  administratívne  poplatky,  ku  ktorým patria  iné  poplatky  a  platby,  správne  poplatky  za  vydané
rozhodnutia - výruby stromov, vek stavieb, osvedčenia, stavebný úrad, matričné - vo výške 19 780,00 eur
predstavuje  79,0  %  plnenie  oproti  rozpočtu  vo  výške  25  037,00  eur.  Najvyšším  plnením  rozpočtu
percentuálnym 130,1 % a objemovým 8 372,00 eur bolo v položke správnych poplatkov stavebného úradu.

Príjmy vo výške 7 315,06 eur predstavujú pokuty, penále a iné sankcie, čo v porovnaní s rozpočtom 10
000,00 eur je plnenie na 73,2 %. V štruktúre príjmov sme plnenie na 71,9 % zaznamenali  z porušení
predpisov v dodržiavaní poriadku občanmi mesta, ktoré riešila MsP v blokovom konaní výberom 6 833,06
eur. Zvyšok tvorili pokuty vyrubené stavebným úradom za porušenie stavebného konania.

Plnenie príjmov z poplatku za opatrovateľskú službu 47,8 %, matrika 60,7 %. Odvodov z hazardných hier 21
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260,81 eur, ktoré boli rozpočtované vo výške 30 000,00 eur, čo predstavuje 70,9 %. Príjem z kapitálových
nedaňových príjmov bol rozpočtovaný vo výške 74 971,00 eur oproti skutočnému plneniu 81 757,26 eur, čo
predstavuje 109,1 %. V tom boli príjmy z predaja kapitálových aktív vo výške 1 330,56 eur s plnením na
105,7 % a tiež príjmy z predaja pozemkov vo výške 80 426,70 eur s plnením 109,1 %.

GRANTY A TRANSFERY: Plnenie 52,3 %, kapitálové 18,9 %. Granty dosiahli plnenie na 91,9 %.

V transferoch prijatá dotácia na školstvo zo ŠR v rámci preneseného výkonu štátnej správy bola vo výške
normatívov  1  241  490,00  eur  oproti  rozpočtu  2  482  984,00  eur  a  plnením na  50,0  %.  Z  ostatných
nenormatívnych finančných prostriedkov na asistenta učiteľa pre žiakov so zdravotným znevýhodnením
plnenie  vo  výške  21 519,00 eur  -  50,0  % -  vzdelávacie  poukazy  vo  výške  15 744,00 eur  -  60,0  % -
predškolákov v MŠ vo výške 40 770,00 eur - 50,0 % - príspevok na učebnice vo výške 20 109,00 eur - 100,0
% - a z plánu obnovy na učebnice 19 449,00 eur, na školu v prírode vo výške 4 200,00 eur 79,2 %. Súčasťou
transferov sú prebiehajúce projekty na základných školách „Spolu múdrejší“ vo výške 23 100,00 eur, Projekt
z MPC (MŠ, ZŠ MC, MN a Školská) vo výške 76 532,51 eur a z minulých rokov vo výške 10 428,51 eur.

Vlastné príjmy škôl a školských zariadení sú súčasťou príjmovej časti rozpočtu mesta, ktoré tvoria ostatné
príjmy z nájmov, platieb rodičov za stravu, školné, ŠKD a pod. a tie boli v skutočnej výške 234 253,25 eur v
porovnaní s rozpočtom vo výške 477 875,00 eur plnené na 49,0 %.

V tejto rozpočtovej kapitole je aj zúčtovanie prostriedkov na ubytovanie pre odídencov z Ukrajiny vo výške 6
602,00 eur vrátane dotácie z  Okresného úradu na refundáciu výdavkov na humanitárnu pomoc týchto
odídencov vo výške 29 824,86 eur. V rámci spoločného obecného úradu dotácia na prevádzkové výdavky na
stavebný poriadok SpOÚ 28 050,14 eur,  matriku  16 630,34 eur,  pozemné komunikácie  719,84 eur  a
evidenciu obyvateľstva s plnením 5 498,79 eur. Prostriedky prijaté na školský úrad zastúpený metodikom
školstva vo výške 17 683,00 eur 50,0 %.

Rozpočtované finančné prostriedky z rezervného fondu vo výške 950 255,00 eur z toho: na úhradu sankcie
vo výške 57 947,00 eur za porušenie postupov verejného obstarávania zo Zmluvy o NFP k realizácii aktivít
projektu „SENIOR CENTRUM – komplex sociálnych služieb v Handlovej“ budú uhradené v II. polroku, na
úhradu splátok návratných zdrojov financovania – 259 956,00 eur a úhradu splátok ŠFRB 60 343,00 eur,
spolufinancovanie projektu „Zhodnocovanie biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu z domácností v
meste Handlová“ –  28 009,00 eur,  „Vybudovanie parkovacích miest“  –  60 000,00 eur,  „Rekonštrukcia
komunikácie Jánošíková“ – 110 000,00 eur, „Rekonštrukcia komunikácii v Novej Lehote“ – 70 000,00 eur,
„Rekonštrukcia verejného osvetlenia na sídlisku Morovno“ – 260 000,00 eur, „Na kúpu vyradených banských
zariadení pre skanzen“ – 20 000,00 eur.

PRIJATÉ ÚVERY, POŽIČKY A NÁVRATNÉ FINANČNÉ VÝPOMOCI - Rozpočtovaná výška kontokorentného
úveru priebežne čerpaná podľa potreby finančnej hotovosti na pokrytie bežných výdavkov mesta.

Výdavky  rozpočtu  -  výkon  funkcie  primátorky  mesta  je  čerpanie  29,2  %,  kvetinové  a  vecné  dary  pri
návštevách 52,4 %, nápoje na občerstvenie 77,4 %,

Rozvoj mesta: čerpanie 48 %. – Finančné riadenie: S nastaveným rozpočtom vo výške 12 000,00 eur je
skutočne čerpané 5 956,56 eur, čo v tejto časti predstavuje 49,6 %. V prvku dane a poplatky najvýraznejšie
čerpanie v položke materiál (2 448,00 eur) na 61,2 % - rozhodnutia k daniam, papier, obálky, náplne do
tlačiarní  a  exekučné služby z  externého prostredia  na  25,2  % objem 252,00 eur  a  do  konca roku je
predpoklad zvyšovania poplatkov. Prvok účtovníctvo a audit čerpané na 46,5 % v objeme 3 256,56 eur.

Členstvá a partnerstvá mesta: Rozpočtované 19 760,00 eur s čerpaním 16 081,39 eur na 81,4 %, najvyššie v
položke členský príspevok ZMOS na 100,0 %, ZMO-HN na 96,5 %, MASK Žiar na 96,7 % a UMS na 87,1 %.
Jedná  sa  o  jednorazovú  úhradu ročných  členských  príspevkov,  kde  sa  ďalšie  čerpanie  do  konca  roka
nepredpokladá okrem príspevku do Združenia handlovskej doliny, kde je čerpanie 50,0 %.

Marketingová komunikácia a PR mesta: Rozpočtovaných je 85 752,00 eur, oproti čerpaniu 50 489,29 eur
teda 58,9 % plnenie na komunikačnú infraštruktúru – internet káblový 25,1 %, wifi 49,8 % a čerpanie na
služby propagácie 105,5 %, inzercie, reklamy a FB je 196,8 %. Tvorba videomagazínu a on-line vysielanie
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zasadnutí MsZ sa čerpá na 49,1 % pri rozpočte 33 000,00 eur.

Transakcie verejného dlhu vo finančných operáciách spojené s účasťou na majetku boli čerpané v čiastke 10
122,00 eur na odkúpenie obchodného podielu v spoločnosti  Regionálna televízia Prievidza,  s.  r.  o.,  čo
predstavuje 100,0 % rozpočtu.

Podpora historického dedičstva: Rozpočet 11 868,00 eur s čerpaním 23,3 % a to do výšky 2 762,32 eur v
prvku historické jarmoky čerpané na „Urbanský jarmok“ 2 517,32 eur, čo je plnenie na 102,0 %. V prvku
Kronika mesta čerpanie rozpočtu 195,00 eur na 9,8 %.

Z kapitálových výdavkov rezervného fondu vo výške 20 000,00 eur na nákup vyradených banských strojov a
zariadení pre budúci skanzen zatiaľ čerpané nebolo.

Interné služby: čerpanie platu zástupcu primátorky 38,8 %, odmeny poslancov MsZ 56,7 %, zapisovateľky
29,1 %.

Právne služby čerpané na 85,6 %. Sú tam dve externé právne kancelárie.

Majetok mesta: Rozpočet 110 141,00 eur naplnený do výšky 38 588,22 eur teda na 35,0 %. Načerpané
výdavkové položky boli za bežnú údržbu budov v majetku mesta (kaplnka cintorín Nová Lehota – 90,8 %),
poistenie  majetku  34,0  % a  nájomné za  budovy  a  pozemky  54,3  %.  Čerpanie  nebolo  rozpočtovaných
výdavkov vo výške 18 000,00 eur na energetický certifikát budov v majetku mesta. Položka, týkajúca sa
obstarania kapitálových aktív v prvku nákup pozemkov, strojov a prístrojov (klimatizácia MsÚ), nebola k
polroku čerpaná.

Mestský informačný systém: Výška rozpočtovaných prostriedkov 102 081,00 eur je načerpaná v sume 27
264,59 eur na 26,7 % s tým, že na elektronizáciu a kybernetickú bezpečnosť bolo čerpanie 21,5 %, údržbu
programového vybavenia užívateľských systémov v čerpaní na 40,6 % a údržba tonerov 108,1 %.

Autodoprava: Plnenie rozpočtu 16 950,00 eur vo výške 4 701,64 eur na 27,7 % s najvyššou položkou v
čerpaní palivo, mazivá, oleje a prevádzkové kvapaliny 1 895,14 eur (31,6 %), zmluvné poistenie na 25,4 % a
havarijné na 37,3 %, servisné prehliadky na 32,1 %.

Ľudské zdroje MÚ: Z rozpočtovaných 3 500,00 eur na vzdelávanie zamestnancov a zvyšovanie kvalifikácie
bolo čerpaných 4 663,44 eur, čo predstavuje 133,2 % bežných výdavkov spojených už aj s fyzickou účasťou
organizovaných na školeniach, seminároch, kurzoch a konferenciách.

Voľby, referendá, sčítanie obyvateľstva: V rozpočte celkové výdavky komunálne voľby a voľby do VÚC vo
výške 34 621,00 eur boli čerpané v objeme 4 621,39 eur na 13,3 %, čo predstavuje vratku finančných
prostriedkov za sčítanie obyvateľov domov a bytov 2021 (SODB 2021).

Služby občanom celkové čerpanie 33,4 %.

Inkubátor ešte má zostatok neuhradených pohľadávok.

Bezpečnosť rozpočet: 613 979,00 eur čerpanie: 286 298,15 eur plnenie: 46,6 %.

Veterinárna  bezpečnosť:  Čerpané  prostriedky  vo  výške  1  577,75  eur,  čo  v  porovnaní  s  rozpočtom
podprogramu 4 981,00 eur vychádza na 31,7 %. V prvku biologická ochrana nebolo čerpanie výdavkov na
deratizáciu.

Civilná ochrana, čerpanie 86,0 % pri rozpočte 39 860,00 eur na humanitárnu pomoc utečencom z Ukrajiny.

Odpadové hospodárstvo čerpanie: odvoz komunálneho odpadu (ďalej KO) 47,9 %, uloženie na skládke KO
47,7 %, odvoz veľkoobjemového odpadu 69,6 %, , čistenie verejných priestranstiev vozidlom FAUN 88,2 %.
Prevádzka  kompostárne  s  čerpaním výdavkov  na  91,1  %  a  v  položke  dopravné  37,6  %.  Výdavky  na
spracovanie  biologicky  rozložiteľného  kuchynského  odpadu  (BRKO)  čerpané  na  53,2  %.  V  položke
odvádzanie zrážkových vôd z verejných priestranstiev do mestskej kanalizácie 48,1 %.

Program Komunikácie - Zvýšené čerpanie bolo v položke zimná údržba miestnych komunikácii 86,7 %.
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Mestská hromadná doprava: Výdavky na MHD s plnením výkonov vo verejnom záujme rozpočtované vo výške
221 335,00 eur boli skutočne čerpané v objeme 110 667,48 eur na 50,0 %

Materská škola: Čerpanie finančných prostriedkov bolo v objeme 529 892,58 eur z rozpočtovaných výdavkov
1 117 113,00 eur, čím dosiahlo úroveň 47,4 %. Základné školy: Rozpočet výdavkov v objeme 2 969 456,00
eur bol v skutočnosti naplnený na 42,4 %, čo je vo výške 1 260 275,10 eur. Mimoriadne zvýšené čerpanie
nebolo zaznamenané v položkách miezd, odvodov do poisťovní. Naopak pri výdavkoch tovarov a služieb na
ZŠ Školská 51,2 %, ZŠ Mierové námestie 57,6 % a ZŠ Morovnianska cesta 66,9 % z nastaveného rozpočtu.
Kapitálové výdavky 24 000,00 eur neboli čerpané na rekonštrukciu a modernizáciu WC v ZŠ Školská z
prostriedkov rezervného fondu z dôvodu realizácie cez prázdniny.

Umelecké vzdelávanie: S rozpočtom bežných výdavkov vo výške 526 159,00 eur, ktoré boli v skutočnosti
čerpané na 256 788,43 eur, čo predstavuje 48,8 %. Mestská ZUŠ s rozpočtom 439 787,00 eur k polroku na
svoju činnosť vyčerpala 213 602,23 eur, čo predstavuje 48,6 %. Čerpanie transferu 43 186,20 eur na aktivity
Súkromnej umeleckej školy VOLCANO bolo na 50,0 %.

Voľno-časové  aktivity:  Výdavky  formou  bežného  transferu  rozpočtované  pre  Centrum  voľného  času  a
zariadenia školských klubov detí v ZŠ vo výške 400 353,00 eur boli skutočne čerpané v objeme 184 425,14
eur a dosiahli tak úroveň 46,1 %. CVČ s čerpaním výdavkov na úrovni 50,7 %. Jednotlivé školské kluby detí
pri mestských ZŠ čerpali prostriedky takto: ZŠ ul. Školská – 38,9 %, ZŠ Morovnianska cesta – 45,2 % a ZŠ
Mierové námestie – 43,3 %.

Stravovanie  v  jedálňach  školských  zariadení:  Jedálenské  stravovanie  pre  žiakov  ZŠ  a  MŠ  odčerpalo
rozpočtované prostriedky v objeme 362 613,33 eur, čo predstavuje 43,7 % z rozpočtovaného objemu 830
094,00 eur. Jednotlivé školské jedálne čerpali prostriedky takto: jedáleň pri MŠ na 47,0 %, ŠJ Školská na
43,0 % zatiaľ bez čerpania kapitálových výdavkov 8 500,00 eur na inštaláciu nového zariadenia na odsávanie
pár, ŠJ Morovnianska cesta na 39,9 % a ŠJ Mierové námestie na 45,3 %

Školský úrad: Čiastka v objeme 19 062,75 eur čerpaná z rozpočtu 38 427,00 eur znamenala jeho plnenie na
49,6 %, kde sa jednalo o finančné prostriedky zo ŠR a mesta spojené s výkonom práce školského metodika,
jeho odmeňovania (55,3 %), odvodov poistného (47,2 %), stravovania, spotreby energii, školení, cestovného,
kancelárskeho vybavenia a ostatných platieb.

Program 10 - Šport čerpanie 50%.

Futbalový štadión: Výdavky na el. energie (41,3 %), vodné a stočné (51,3 %), teplo (72,7 %). Finančné
prostriedky na údržbu trávnika vo výške 43 000,00 eur boli čerpané 2,4 % a to v objeme 1 034,42 eur.
Rozpočtované prostriedky 348 214,00 eur na prvok krytá plaváreň boli čerpané na 50,4 % teda v objeme 175
414,36 eur z toho 2 614,36 eur posledná úhrada na tvorbu fondu udržiavania v zmysle projektu Nórskeho
finančného mechanizmu.

Podpora klubov čerpané na 65,5  %.  Celomestské športové podujatia:  Rozpočtované 16 125,00 eur  na
Kalendár  celomestských  športových  podujatí  organizovaných  mestom prostredníctvom CVČ,  ktoré  boli
čerpané na 44,8 % do výšky 7 227,97 eur.

Program 12 - Prostredie pre život rozpočet: 930 683,00 eur čerpanie: 237 257,50 eur plnenie: 25,5 %.
Verejné priestranstvá: Prostriedky rozpočtu 22 130,00 eur zatiaľ čerpané na 42,9 % a to vo výške 9 498,93
eur čerpaný na údržbu mestskej tržnice 4 531,44 eur a na údržbu detských ihrísk 4 967,49 eur. Verejná
zeleň: Vyčerpané výdavky na mestskú zeleň a starostlivosť o centrálnu mestskú zónu (CMZ) v objeme 9
704,80 eur predstavujú 5,6 % -ný podiel z rozpočtu 172 457,00 eur. Položky s rozpočtom 100 000,00 eur na
kosenie trávnikov čerpané neboli. Výdavky sme nezaznamenali k polroku na odstránenie invazívnych drevín
a rastlín.

Program 13 - Bývanie čerpanie 46,4 %.

Sociálne služby Starostlivosť o seniorov: Prostriedky rozpočtu 469 882,00 eur čerpané na 41,7 % a to vo
výške 195 843,99 eur na tovary, služby, mzdy a energie denného centra, zariadení sociálnych služieb a
domov osobitného určenia.  Z toho čerpanie výdavkov 193 955,78 eur na dopytovo orientovaný projekt
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„Opatrovateľskej služby“ oproti rozpočtu 461 282,00 eur predstavuje 42,0 %. Čerpanie na DOS v objeme 1
108,81 eur, čo je 45,3 %.

Sociálna inklúzia a zamestnanosť: Čerpanie vo výške 188 018,21 eur na 44,2 % z rozpočtovaných 425 544,00
eur. Rozpočtované finančné prostriedky využité pre oblasť národných projektov na podporu zamestnanosti
cez MPSVaR ako sú verejno-prospešné práce – 16,2 %, aktivačná činnosť -  79,2 % a projekt „Podpora
zamestnateľnosti v regióne horná Nitra“ – 44,8 %.

Program 15 - Administratíva čerpanie 38,9 %.

Správa bola prerokovaná komisiou ekonomickou, komisiou vzdelávania a mestskou radou. Do diskusie sa
nikto neprihlásil.

 

UZNESENIE  1  179.:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: Výsledky hospodárenia mesta Handlová, škôl a školských zariadení k 30.06.2022 a
Monitorovaciu správu programového rozpočtu mesta Handlová k 30.06.2022, predložené Ing. Petrom
Mendelom, vedúcim ekonomického oddelenia, bez výhrad.

7. Rozpočtové opatrenie – 4. zmena rozpočtu mesta Handlová na rok 2022

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Peter Mendel poslancov oboznámil s mimoriadnou udalosťou. 7. augusta bola identifikovaná porucha pri
rodinnom dome č. 18 v mestskej časti Nová Lehota s nutnosťou uzavretia prívodu pitnej vody. Ďalej bolo
zistené, že trasa vodovodu prechádza priamo pod rodinnými domami č. 18 a 247, pričom pri detailnejšej
lokalizácii poruchy sa zistila aj príčina vlhnutia domu č. 18. Tento vzniknutý stav sa dočasne vyriešil StVPS,
a. s. realizáciou prepojenia vodovodu nadzemným potrubím, čím došlo k opätovnému zásobovaniu pitnou
vodou obyvateľov  uvedených domov.  Ide  však  o  dočasné riešenie,  ktoré  nemôže byť  prevádzkované v
nastávajúcom zimnom období. Jediný spôsob, ako problém vyriešiť, bolo siahnuť do rezervného fondu. Mesto,
ako verejný obstarávateľ by muselo vypracovať súťažné podklady, zistiť predpokladanú hodnotu zákazky a
taktiež poskytnúť potencionálnym dodávateľov primeranú lehotu na predloženie ponuky, preto sa rozhodlo z
dôvodu časovej tiesne zvoliť postup v rámci § 81 písm. c) zákona o verejnom obstaraní.

Peter Mendel predložil návrh čerpania rezervného fondu ktorý hovorí o čerpaní 40 tis na túto mimoriadnu
okolnosť, s tým, že zhruba 6 000 je vyčlenených na projektovú dokumentáciu a 34 na realizáciu opravy.
V rezervnom fonde by malo ostať takmer 300 tis. eur.

Zmenu rozpočtu na rok 2022 si podľa Mendela vynútilo rozhodnutie vlády, že mesto musí zamestnancom
vyčleniť odmenu 500 eur, ktorá pôvodne v rozpočte nebola. 306 077 eur sme museli hľadať vo výdavkovej
časti a skresať rozpočtové položky, ktoré neboli čerpané, alebo plánované čerpanie nebude.

Do diskusie sa prihlásila Iveta Jurkovičová: „Asi nám nič iné ako schváliť 4 zmenu rozpočtu, schváliť. Pri
cenách energií  a  nárastoch cien si  to  ľudia  zaslúžia  a  každý im to praje.  Na druhej  strane štát  tlačí
samosprávy do kúta,  lebo peniaze,  ktoré mohli  byť  použité v prospech občanov mesta vyplácať týchto
nezmyselných nariadení. Nechcem vidieť rozpočet pre budúci rok.“

Peter Dudáš podal poslanecký návrh. Požiadal o vyčlenenie 20 tis eur na vybudovanie detského ihriska
v lokalite Dimitrovova. Radoslav Iždinský k tomuto návrhu otvoril diskusiu. Okomentoval to, že lokalitu
s vedúcim oddelenia Čaplárom zmapovali a zatiaľ nedospeli k zdarnému výsledku pre umiestnenie ihriska.

https://zastupitelstvo.egov.sk/sk/samosprava/detail/handlova


Zápisnica z 33.. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Handlová dňa 29.09.2022 o 14:00 hod.

eGov-Zastupiteľstvo, vytvorené: 25.10.2022 o 07:44 Strana 14 z 21

Ďalšia vec je, z akých položiek by mali tých 20 tis eur zobrať.

Peter Dudáš reagoval, že návrh dával už aj minulý rok, kedy situácia nebol a taká zlá ako teraz. Bytovky tam
stoja už 15 rokov a za ten čas sa peniaze na detské ihrisko nenašli, deti sa tam hrajú medzi autami. Aj on bol
v lokalite s Čaplárom aj s primátorkou a dal naceniť detské ihrisko. Najbližšie ihrisko je podľa neho na zlom
mieste a druhé je vzdialené 2 km.

Jarmila Podobová so zámerom súhlasí, ale nevie, odkedy procesy fungujú tak, že poslanec sa postaví a povie,
vyčleňte mi 20 tis. „Máme tu nejaké procesy, ktoré musia prebehnúť a ty si ich absolvoval. Prečo ťa vedenie
mesta neusmernilo, akým spôsobom toto treba presadzovať? Poradím ti ako ísť na to ale takto to určite
nefunguje. Nie sme na dedine. Hlasovania sa zdržím.“

Ján Spevár povedal, že všetci chceme ihriská všade, návrh nie je zlý ale rozdelil by ho na dve časti, lebo
z návrhu nie je zrejmé, kedy by sa peniaze mali vyčleniť. Navrhol, aby to bolo „potom“, kedy bude čas
a priestor, aby peniaze hľadali spolu.

Radoslav Iždinský uviedol, že pravdepodobne pán Dudáš myslel zmenu rozpočtu o ktorej rokujeme teraz, čo
Dudáš potvrdil.  

Iveta Jurkovičová sa stotožnila s predrečníkmi a navrhla správny postup.

Blažej Litva povedal, že o rozpočte rokovali niekoľkokrát, kolega tam túto myšlienku prednášal ale svoje
nápady tam prinášali aj ďalší. Čo s nimi? Je tu priestor, aby sme o tom teraz hlasovali? Každý sa teraz môže
prihlásiť a presadzovať to svoje. Tiež si myslí, že existuje nejaký postup.

Peter Dudáš reagoval, že nie on, ale obyvatelia chcú. Písali na to aj petíciu, ale museli ju stiahnuť.

Peter Mendel uviedol, že za dva dni je október, verejné obstarávanie v ideálnom čase skončí v decembri.
Položka sa síce automaticky prenesie do roku 2023 ale v rozpočte 2022 bude jalových 20 tis. eur, ktoré sa
nečerpali. Elegantnejšie by podľa neho bolo dodržať procesy a zapracovať to do rozpočtu 2023.

Radoslav Iždinský sa Petra Dudáša opýtal, či stiahne svoj návrh, s čím Dudáš súhlasil.

Po prestávke vystúpil Roman Žigmund, konateľ spoločnosti Immobilien Management a informoval
o stave realizácie obchodného centra na sídlisku Morovnianska cesta.

Uviedol,  že  sú  v  procese  stavených  povolení.  Chýba  im  len  stavebné  povolenie,  ktoré  vydáva  mesto
Handlová. Stavbu chceli začať v lete, ale nemali povolenie. Prenechal priestor pre otázky poslancov.

Martin Uríček sa opýtal, či mohli dostať povolenia skôr.

Roman Žigmund odpovedal, že za 26 rokov nezažil také neschopné mesto. Za 4 roky mu nevolal ani jeden
poslanec. Podľa neho je to tomuto mestu jedno.

Martin Uríček reagoval, že poslanci sa o OC zaujímali a odpovede, či už pravdivé alebo nepravdivé, dostali.

Podľa Romana Žigmunda stavebné povolenia nie sú jednoduché, do procesov vstupuje verejnosť, vie to
skomplikovať pán Slávik. Žiadosť podali minulý rok a dodnes povolenie nemajú. Chápe, že stavebné úrady sú
zahltené, že toho majú veľa, ale poslanci a vedenie mesta si stanovujú priority. Investícia bude podľa neho
vyššia ako ročný rozpočet mesta. Vytvoria 200 pracovných miest. Zaviazali sa, že vybudujú stavebné objekty
za 2 mil eur, ktoré mestu dajú za 1 euro. Mnohým mestám požičiava peniaze na asfaltovania, ktorými
sa primátori pred voľbami chvália. Keď sa chce, dá sa všetko. Zažil už aj mestá, kde ho na stavebnom úrade
čakali o šiestej večer.

Martin Uríček sa opýtal, či dostali od mesta dostatočnú súčinnosť a sám si odpovedal, že nie, preto je to
v takom stave v akom to je.

Žigmund reagoval, že asi by tu nestál, keby súčinnosť mesta nebola. On je obchodník, ide mu o výsledok
a ten chce dosiahnuť v čo najkratšom čase, lebo inak sú to ujdené peniaze. Už tento rok sa mohlo predávať.
Prišli o jednoročné tržby. Nemôže povedať, že vedenie mesta je nesúčinné, ale keby sa chcelo viac, mohla by
byť väčšia. Len trištvrte roka hľadali miesto pre zeminu, ktorú bude treba odviezť a to za veľkej súčinnosti
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mesta. Prednosta sa veľmi snažil a hľadal možnosti a lokality. Chceli mať mesto ako partnera, tak to bolo
nastavené aj za čias bývalého primátora. „Sedem mesiacov za mnou primátor chodil. Nakoniec som povedal
dobre, idem sa pozrieť do tej Handlovej. Aj keď by som sa podujal, že vám tu nákupné centrum zrealizujem,
tak to nebude hneď, lebo ste príliš malé mesto aby som Kaufland vedel uchlácholil, aby vôbec začal uvažovať
nad mestom. Podarilo sa to, máme tam ukotvený Kauflad a Jysk, ostatné priestory okrem jedného máme
obsadené. Prvý ani druhý termín otvorenia OC sme nestihli.“ Žigmund ďalej uviedol, že vlastní 1,5 mil m2
v štyroch krajinách a všetci sú z neho „potento“.

Na otázku poslanca Martina Uričeka, či developer dostal od mesta pokutu, konateľ firmy odpovedal, že v
minulosti dostali pokutu sto eur za nepokosený pozemok. Upresnil, že pre masívny odkop zeminy budú
musieť vypíliť stromy, ktorých spoločenská hodnota je 60 tisíc eur. To by bola aj výška zmluvnej pokuty v
prípade, keby nezrealizovali následnú výsadbu zelene.

Keď nové vedenie mesta nastúpilo, zrátali, koľko vychádzajú podielové dane a dane z nehnuteľnosti a bola to
veľmi zaujímavá suma.

Martin Uríček sa ďalej opýtal, kedy by OC mohli otvoriť.

Žigmund odpovedal, že medzi 10 a 11 mesiacom sa pokúsia začať so zemnými prácami. Otvoriť obchodné
centrum na Veľkú noc určite nestihnú, ale termín Mikuláš 2023 je podľa neho reálny. Samotná výstavba
obchodného centra nebude podľa Žigmunda trvať dlho, ale dlhý čas zaberie vytvorenie roviny. Smerom od
železničnej trate budú musieť vybudovať miestami až 18 metrov vysoké steny a piloty budú siahať až do
hĺbky 40 metrov.

Martin Uríček uviedol, že mesto sa zahrávalo s myšlienkou vybudovania LIDLA. On to vnímal ako zbytočnú
konkurenciu. Opýtal sa Žigmunda, čo si o tom myslí.

Ku konkurencii sa Žigmund vyjadrovať nechcel, ale na verejnom prerokovaní v DK sa zúčastnil a vyjadril sa
tam. Vo Veľkom Krtíši sa ich OC stalo novým centrom mesta. Podobne to chcú dosiahnuť aj v Handlovej.
V parku pri parkovisku by mohli byť betónové pingpongové stoly alebo čokoľvek, čo navrhne mesto. Jedinou
ich podmienkou je, aby sa o to mesto staralo. Aj kameru zaplatia.

Podľa Jozefa Juričeka Žigmund rozprával to isté už pred rokmi a dnes sú to už výhovorky.

Podľa Žigmunda je vinné mesto. Poslanci sa podľa neho o to mali zaujímať viac.

Radoslav Iždinský skonštatoval, že niektoré veci sa nedajú urýchliť a fakt, že jedno stavebné povolenie ešte
nie je právoplatné, má objektívne príčiny.

Jozef Juríček sa opýtal Žigmunda, či nevedeli, že na tom svahu je navozený stavebný odpad z budovania
sídliska.

Podľa  Žigmunda  si  najali  špecializované  firmy,  ktoré  urobili  merania,  aby  mohli  urobiť  opatrenia  na
stabilizáciu územia. Problém ale je, že nemajú stavebné povolenie. Keď budeme mať stavebné povolenie,
zajtra začnú stavať. Už tri tendre zrušili. V lete uvažoval nad tým, že celý projekt zatvorí a v Handlovej
skončí. Ale sú v tomu už naváľané hrozné peniaze a bežia mu tam sankcie vo výške státisícov.

Prednosta mestského úradu, Tibor Kolorédy, uviedol, že v apríli došlo na handlovskom stavebnom úrade k
tragickej udalosti. „Druhý úradník, ktorý má povolenie vydávať stavebné povolenia bol hospitalizovaný, takže
stavebný úrad vlastne nefungoval. Len čo prišiel z PN, hneď sa venoval obchodnému centru, aby sa dobehli
zameškané termíny. Teraz je na liečení, 12. októbra ho očakávame a zase sa bude venovať IMMOBILIEN
MANAGEMENT.“ Ďalšiu komplikáciu podľa Kolorédyho spôsobil štát reformou stavebného zákona. „Nevieme
zohnať ďalšieho stavebného úradníka, nie sú ľudia, ktorí majú oprávnenie na vydávanie stavebných povolení
a ani nebudú, lebo budúci rok by mali prejsť preškolením na nový zákon. Okrem toho, stále nie je jasné, čo
bude so stavebnými úradmi na obciach a na mestách,“ uviedol prednosta.

Žigmund súčinnosť prednostu vyzdvihol.

Jozef  Stopka  konštatoval,  že  poslanci  nie  sú  pre  developera  partnermi.  Schválili  predaj  pozemkov  za
zvýhodnenú cenu a pýtali sa na to na zastupiteľstvách a mestskej rade. Partnerom developera je štatutár

https://zastupitelstvo.egov.sk/sk/samosprava/detail/handlova


Zápisnica z 33.. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Handlová dňa 29.09.2022 o 14:00 hod.

eGov-Zastupiteľstvo, vytvorené: 25.10.2022 o 07:44 Strana 16 z 21

mesta a stavebný úrad, ktorý vždy dával informácie. Preto Žigmunda vyzval, aby neobviňoval poslancov, že
sa o to nezaujímali. Podľa zákona sa môžu pýtať organizácií, kde zriaďovateľom je mesto, nie obchodnej
spoločnosti. Ak Žigmund chce, aby mu 19 poslancov vyvolávalo, nech na seba nechá číslo.

Jozef Stopka ďalej pripomenul, že v roku 2013 vláda schválila výstavbu železničnej stanice na MC a kým
nebude postavené OC, zastávku nepostavia. Podľa Žigmunda je štát parazit. Oni majú urobiť infraštruktúru
a štát si tam postaví zastávku. Niekoľkokrát zrušil ŽSR územné rozhodnutie. ŽSR na to mala podľa Žigmunda
vyčlenených skoro 100 mil eur, za to by sa dal postaviť nová trať do Bratislavy, nie malá zastávka. Požadovali
ale, aby Žigmund zastabilizoval celé územie.

Sídlisko MC podľa Žigmunda staval štátny podnik a stavbyvedúci bol neskorší minister životného prostredia,
ktorý tam nechal vybagrovať jamy a navoziť tam odpad. Oni to museli odviezť na skládku.

Vracať sa 40 rokov dozadu podľa Jozefa Stopku nie je dobrý nápad.

Arpád Koszta sa opýtal, kedy podávali žiadosť o stavebné povolenie. Mali to postaviť za dva roky. Les, ktorý
vyrúbali, sadil on, aby zabránili zosuvu. Výstavbu malých podnikov na ľavej strane cesty v komisii výstavby
zablokovali preto, aby sa najprv vybudovalo OC.

Podľa Žigmunda je Koszta nekompetentný. EIA trvala dva roky. Všetci chcú parazitovať na OC. „S nami chce
byť každý. U nás sú peniaze.“

Ján Spevár sa pripojil ku kolegom v tom, že sa o OC zaujímali. 15 rokov pracuje vo firme, ktorá spolupracuje
s Kauflandom. V okolí sú  3 veľké Kauflandy a toto sa len tak ľahko podľa Spevára nestáva, aby tak blízko
k existujúcim postavili štvrtý. Momentálne je ich 76, má ich na starosti.

Na otázku poslanca Blažeja Litvu, či bude súčasťou výstavby obchodného centra aj dopravné napojenie na
hlavnú cestu I/9 Žigmund odpovedal, že vybudujú dve križovatky, ktoré budú spájať obchodné centrum so
sídliskom, napojenie na hlavnú cestu však riešiť nebudú. Pripomenul, že na financovaní kruhového objazdu
sa  mal  kedysi  podieľať  LIDL,  ale  od  projektu  ustúpili.  Kruhový  objazd  nevybuduje  ani  IMMOBILIEN
MANAGEMENT, lebo ako povedal, „je to tak drahé, že to nie je otázka na nás alebo na mesto, ale na štát.“
Developer však vymyslel  dočasné riešenie a tento návrh aj  s  dopravnou štúdiou poskytli  mestu.  Podľa
Žigmundových slov by toto riešenie stálo „pár desiatok tisíc eur“. Radoslav Iždinský potvrdil, že o možnosti
vytvoriť na ceste I/9 nový odbočovací pruh mesto rokuje so Slovenskou správou ciest od roku 2019, ale
rokovania sú ťažké.

SSC je podľa žigu štát v štáte a keď niečo nechcú, dokážu hádzať polená pod kolená.

Blažej Litva poznamenal, že budúci poslanci by na dopravné riešenie tejto križovatky pri príprave rozpočtu
pamätať.

Zástupca primátorky, Radoslav Iždinský, doplnil, že z piatich stavebných povolení, ktoré od mesta potrebujú,
už boli vydané štyri. To piate napadol Marcel Slávik, ktorý napáda množstvo stavebných konaní po celom
Slovensku. Jeho odvolanie preto teraz rieši nadriadený orgán v Trenčíne.

Radoslav Iždinský zhrnul, že majiteľmi pozemku sú od decembra 2016, dva roky trvala EIA, trištvrte roka
trvalo hľadanie pozemku pre odvoz zeminy, potom bolo územné konanie. Procesy na Slovensku sú skrátka
také a mesto im vychádza v ústrety ako sa len dá. Žigmund povedal, že stavebný úrad je poddimenzovaný.

Iveta Jurkovičová povedala, že vidí Žigmunda za 4 roky prvýkrát dnes. Aj ona potvrdila, že poslanci sa o OC
zaujímali a majú záujem o jeho dokončenie.

Žigmud povedal, že oni sú profíci. Robia si súkromné prieskumy verejnej mienky. On sa netrasie, že ho ľudia
nezvolia.

Radoslav Iždinský zhrnul, že poslanci mu vyjadrili podporu a sú za to, aby OC bolo dokončené čo najskôr. Je
to najväčšia investícia v meste za ostatné roky.
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UZNESENIE  1  180:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: Návrh na použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky vo výške
40 000,00 Eur na „Rekonštrukciu časti verejného vodovodu v mestskej časti Nová Lehota“ v zmysle
ustanovenia § 10 odsek 9 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení
neskorších predpisov, bez výhrad.

UZNESENIE  1  181:

MsZ SCHVAĽUJE : Použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky vo výške 40 000,00 Eur na
„Rekonštrukciu časti verejného vodovodu v mestskej časti Nová Lehota“ v zmysle ustanovenia § 10 odsek 9
zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov.

Za (16) , Neprítomní (3)

UZNESENIE  1  182:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: Rozpočtové opatrenia č. 4 na rok 2022, predložené z poverenie primátorky mesta
Ing. Petrom Mendelom, vedúcim ekonomického oddelenia, bez výhrad.

UZNESENIE  1  183:

Rozpočtové opatrenie č. 4 na rok 2022, v predloženom rozsahu.

Za (16) , Neprítomní (3)

8. Informatívne správy MsBP Handlová, s. r. o.

8a. Informatívna správa o činnosti Bytovej rady za 2. štvrťrok 2022 (apríl, máj, jún);

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Bod uviedol predseda bytovej rady, Rudolf Vlk. Bytová rada zasadala v tomto období trikrát a prerokovala 49
žiadostí občanov. Problém je iba v tom, že nie sp voľné byty a nevedia uspokojiť obyvateľov. Do diskusie sa
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nik neprihlásil.

UZNESENIE  1184:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: Informatívnu správu o činnosti Bytovej rady za 2.štvrťrok 2022, predloženú Ing.
Rudolfom Vlkom, predsedom Bytovej rady mesta Handlová, bez výhrad.

8b. Informatívna správa o prideľovaní bytov v DOS za 2. štvrťrok 2022 (apríl, máj, jún)

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Rudolf Vlk uviedol, že pridelili 5 DOS bytov. Do diskusie sa nik neprihlásil.

UZNESENIE  1185:

MsZ BERIE NA VEDOMIE: Informatívnu správu o prideľovaní bytov v DOS za 2.štvrťrok 2022, predloženú Ing.
Rudolfom Vlkom, predsedom Bytovej rady mesta Handlová, bez výhrad.

9. Rôzne

9a. Čerpanie transparentného účtu Mesta "Požiar bytovka Okružná 7"

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Právnička mesta, Zuzana Hujsiová informovala, že mesto Handlová zriadilo transparentný účet s tým, že
o čerpaní finančných prostriedkov rozhoduje MsZ. Na základe požiadaviek zástupcov spoločenstva vlastníkov
bytov predložila Návrh na čerpanie transparentného účtu „Požiar bytovky Okružná 7“. Konkrétne na úhrady
nákladov na elektroinštaláciu spoločných priestorov, domáce dorozumievacie zariadenie, okná spoločných
priestorov a bytov, maľovanie spoločných priestorov, stúpačkové rozvody vody, kanalizácie a plynu,
vzduchotechniku - odvetrávanie únikovej cesty, fasádu bytového domu.

Iveta Jurkovičová sa opýtala, aká bola počiatočná suma, koľko eur bolo vyplatených a koľko je zostatok.

Mendel odpovedal, že suma bola 31 352 eur, prvá platba 13 114,17 eur, druhá tranža 4 500,53 eur zostatok
je 13 736,57 eur. Okrem tejto sumy majú k dispozícii ešte 5000 eur od TSK a 10 000 v tretej zmene rozpočtu
a 38 600 suma ako okamžitá pomoc pre každý byt vo výške 700 eur.

 

UZNESENIE  1  186:
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MsZ BERIE NA VEDOMIE : Návrh na čerpanie transparentného účtu „Požiar bytovky Okružná 7“, predložený
JUDr. Zuzanou Hujsiovou, vedúcou oddelenia majetkovo-právneho, evidencie a vnútornej správy, bez výhrad.

UZNESENIE  1  187:

MsZ SCHVAĽUJE : Čerpanie disponibilných finančných prostriedkov transparentného účtu „Požiar bytovky
Okružná 7“ po predložení daňových dokladov Spoločenstvom vlastníkov bytov a nebytových priestorov „SVB
Okružná“, a to bezhotovostným prevodom na bankový účet „SVB Okružná“ za účelom úhrady nákladov na
elektroinštaláciu spoločných priestorov, domáce dorozumievacie zariadenie, okná spoločných priestorov a
bytov, maľovanie spoločných priestorov, stúpačkové rozvody vody, kanalizácie a plynu, vzduchotechniku -
odvetrávanie únikovej cesty, fasádu bytového domu Okružná č. 1860/7, v predloženom rozsahu.

Za (13) , Neprítomní (6)

10. Diskusia a odpovede na otázky poslancov

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Jozef Juríček vyzval prítomného obyvateľa mesta, pána Šuníka, aby ak má niečo naňho, vystúpil teraz, aby
mohol reagovať, lebo o pol šiestej musí odísť. Pán Šuník reagoval, že neprišiel kvôli Juričekovi.

Peter Dudáš sa opýtal, prečo mesto Handlová sobáši iba každý druhý víkend, či je k tomu VZN a či môžu
sobáše prebiehať cez nesobášny víkend a za akých podmienok.

Prednosta reagoval, že sa sobáši podľa plánu sobášnych dní vydaného na celý rok. Pokiaľ sa niekto chce
sobášiť v inom termíne, môže za príplatok. „Sobášime aj inde ako v obradnej miestnosti, kdekoľvek. Ak má
niekto záujem, určite sa termín zosúladí s matrikou, stačí sa dohodnúť.“

Dudáš položil druhú otázku, či mesto disponuje zoznamom podnikateľov, ktorí majú záujem v areáli baní
podnikať a s čím chcú podnikať, či by sa táto informácia mohla zverejniť. Apeloval na mesto, aby nedávalo
súhlas každému, ak by to malo ohroziť zdravie obyvateľov a znížiť komfort života v meste.

Radoslav Iždinský odpovedal,  že areál  bane je stále súkromným vlastníctvom HBP. Mesto momentálne
k tomu nemá čo povedať a HBP sa mesta nepýta, komu čo prenajme. Počas transformácie by ale malo dôjsť
k prevodu areálu, potom možno bude táto otázka relevantná.

11. Interpelácia

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Jaroslav  Daubner  požiadal  o  odpoveď  na  svoju  interpeláciu  spred  polroka,  na  ktorú  doteraz  nedostal
odpoveď.

Radoslav Iždinský povedal, že interpeláciu evidujú, ide o založenie univerzálneho transparentného účtu pre
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športové kluby v meste. Požiadal Petra Mendela, aby sa k tomu vyjadril.

Peter Mendel povedal, že mu k zamýšľanému účtu chýbajú pravidlá. Účet nie je bezodná pokladnica, vidíme
to teraz pri účte na pomoc po požiari bytovky. Poslanci a vedenie mesta musia určiť, dokedy budeme ten
účet viesť, existuje nejaký stop stav a účet bude zrušený. Ak MsZ chváli, že chce transparentný účet pre
športové kluby pre budúci rok a možno príde nové zastupiteľstvo, ktoré to zruší. On sám to vidím ako jalovú
robotu a chýbajú mu pravidlá. Keď tam niekto neadresne pošle 500 eur a nebude jasné, ktorému klubu, tak
bude mať  problém. On osobne odmieta tento účet otvoriť.

Radoslav Iždinský navrhol, aby Jaroslav Daubner dostal odpoveď aj písomne.

Prihlásil sa obyvateľ mesta, Robert Šuník. Tri dni pred zasadnutím tlačová agentúra TASR vydala správu „Na
rozvoj hornej Nitry poputuje ďalších 21,8 mil. eur“. V článku sa písalo o tom, že región hornej Nitry dostane
v budúcom programovom období na projekty ďalších 21,8 milióna eur.  Financie tam poputujú v rámci
inštitútu  udržateľného mestského rozvoja  a  budú určené pre  Prievidzu,  Nováky,  Bojnice  a  Koš.  Podľa
informácií Roberta Šuníka nič nebránilo tomu, aby sa mesto Handlová do tohto projektu zapojilo. „Podľa
mojich informácií sa mesto Handlová tohto projektu mohlo zúčastniť. Bolo to len o tom, aby vstúpilo do
rokovania s jadrovým mestom, aby sa dohodli na tom, že sa toho mesto Handlová zúčastní. Takže chcel by
som jasnú odpoveď, či sa mesto Handlová tohto projektu mohlo zúčastniť alebo nemohlo.“

Podľa zástupcu primátorky, Radoslava Iždinského vedenie mesta urobilo všetko pre to, aby sa o zapojenie do
tejto schémy uchádzali, ale po naštudovaní metodiky pochopili, že mesto Handlová sa o to uchádzať nemôže.
Uviedol, že to ešte preverí a poveril vedúcu oddelenia komunikácie, aby k tomu pripravilo článok.

 

 

 

12. Záver

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:
Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania o 17:45 zástupca primátorky rokovanie zastupiteľstva ukončil.
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